
Vukovar,8.IV 1971. 

Poštovani gosp.doktore! 

Želim Vas kratko obbvijestiti o nekim najbitnijim 

pitanjima: 

1.Primili smo Vaš zahtjev za povečanje mjesečnog iznosa 

Pokazao sam taj zahtjev predsjedniku opčine Popovidu u pri-

sustvu Mrkušiča l jer je bila takova prilika.Nitko do s6.da ni-

je stavio neke primjedbe,jer sam objasniozda se temelji na 

ligovoru. 

2.Ujedno sam informirao predsjedkika o Vašoj želji da se s 

njim sastanete prilikom boravka u Vukovaru,19.,20.IV,s tim 

više što je i on/' 
anije izrazio takovu želju.Predsjednik si 

je to z&bilježio i ako se nbdete u Vukovaru,zajedno čemo 

ga posjetiti. 

i.0 meduvremenu je iskrsla jedna bitna promjena: 

rkušič je jučer izjavio i danas potvrdio na sjednici Radne 

zajednice da bi želio od 1.V 1971. preči na rad u Centar za 

kulturu,a B.Majski u Muzej za referenta za radnički pokret i 

iv0B.Ranije sam Vas o toj mosučnosti informirao.Sada je to 

postalo ozbiljno moguče.0 ovome ču Vam više pričati usmeno, 

ali ujedno mislim da de te se Vi s tim složiti. 

U toj novonastaloj situaciji mislim da nije potrebno 

odnose Bauer-Mrkusič dalje posebno zaoštravati ne prečišča-

vati,jer če se ovim putem samo od sebe riješiti. 

LI- tijedno Vas molim da ozbiljno razmišljate i zajedno s nama 

počnete akciju za ptonblaženje novog kustosa.S puno opreza 

i vodedi računa o svemu dosadašnjem i budučeill.To se ne mora 

riješiti do 1.V,ali treba ipak odmah u akciju. 

se nismo sastali u Zagrebu. 




